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BezTabu – Labdien! Kāds ir izskaidrojums

Labdien! Kāds ir izskaidrojums tam, ka Zvejniekciemā ir tik lielisks, atjaunots sporta
stadions, bet 3×3 basketbola nodarbības notiek Cietajā Riekstā? Tai pašā laikā pēc manas
sūdzības par izbraukātajām ceļa malām un haosu pie Katrīnbādes stāvlaukuma, tiek
aizklātas ceļa zīmes ar atkritumu maisiem un ļauts masveidā izbraukāt pa mūsu nodokļu
naudu labiekārtoto zālāju! Kurš ir atbildīgs par šo plānošanu? Vai nav pazīmes, ka šinī ceļa
posmā notiek “kāda” privātu interešu atbalstīšana? Ja Līcis līdz nākamajai piektdienai
nebūs šī ceļa posma problēmu atrisinājis, tad šeit būs BezTabu jauks sižets!


